

Dear Parents/Guardians,

We would like to inform you of the confirmed strike days announced by the Common Front, which brings together teachers, professionals, and support staff unions. The strike is scheduled for November 21, 22 and 23. School will therefore be closed. We would also like to remind you that Friday, November 24, is a pedagogical day.

Concerning parent meetings, we encourage you to consult the email sent on Tuesday, November 14 by Mrs. Laurie Sauve. A reminder to schedule your appointment. Should you be unable to do so, it is important to contact your child's teacher directly. Please do not hesitate to send an email to arrange an alternative.

The trip to Boston has been postponed, parents of the students concerned have received an email to this effect.

We understand that these changes may cause some inconvenience, we thank you for your understanding and cooperation during this period. We recognize the importance of maintaining open communication and will keep you informed of any further developments or changes.

Thank you for your continued support.

Sophie Compagna  
Principal

-----

Chers parents et tuteurs,

Nous souhaitons vous informer des journées de grève confirmées annoncées par le Front commun, qui regroupe les syndicats d'enseignants, de professionnels et de personnel de soutien. La grève est prévue pour les **21, 22 et 23 novembre**. L'école sera donc fermée. Nous souhaitons également vous rappeler que vendredi, le **24 novembre** est une journée pédagogique.

Concernant les rencontres de parents, nous vous encourageons à consulter le courriel envoyé le mardi, 14 novembre par Mme Laurie Sauve. N'oubliez pas de prendre rendez-vous. Si vous n'avez pu avoir un rendez-vous et qu'il est important de communiquer avec l'enseignant(e) de votre enfant, n'hésitez pas à lui envoyer un courriel afin de trouver une alternative.

Le voyage à Boston a été remis à une date ultérieure. Les parents des élèves concernés ont reçu un courriel à cet effet.

Nous comprenons que ces changements peuvent causer des désagréments et nous vous remercions sincèrement de votre compréhension et de votre collaboration pendant cette période. Nous reconnaissons l'importance de maintenir une communication ouverte et nous vous tiendrons au courant de tout développement ou changement ultérieur.

Nous vous remercions de votre soutien habituel.

Sophie Compagna  
Directrice